
obecni 13

wszyscy 15

procent 86,67 %

Kworum zostało osiągnięte
 

PROTOKÓŁ

XXXI w kadencji 2018 - 2023 Sesja Rady Miejskiej w
Suchedniowie z dnia 20 maja 2021 r.

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA SESJI

lp nazwisko imie status podpis

1 Adamiec Krzysztof obecny  

2 Bator Monika obecna  

3 Biskup Wiesław obecny  

4 Frątczak Lidia obecna  

5 Krogulec Waldemar obecny  

6 Kuszewska Małgorzata obecna  

7 Kutwin Tomasz obecny  

8 Łakomiec Henryk nieobecny  

9 Obara Mirosław nieobecny  

10 Pająk Arkadiusz obecny  

11 Pałac Marcin obecny  

12 Salwa Anna obecna  

13 Słoma Paweł obecny  

14 Stępień Małgorzata obecna  

15 Zegadło Eugeniusz obecny  

PORZĄDEK OBRAD
1. Otwarcie posiedzenia.
Miejsce posiedzenia - sala konferencyjna Urzędu Miasta i Gminy w Suchedniowie

Czas trwania obrad - godz.14:00 - 16:46

Witając zebranych posiedzenie otworzył i przewodniczył mu Pan Krzysztof Adamiec - Przewodniczący Rady
Miejskiej. 

Urząd Miasta i Gminy reprezentowali :
p. Cezary Błach - Burmistrz MiG
p. Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza
p. Ewa Kaniewska - Sekretarz Gminy
p. Urszula Nowak - Skarbnik Gminy
p. Magdalena Przyjemska - Inspektor Wydziału Rozwoju i Strategii
p. Beata Kaszuba - Inspektor ds. edukacji
p. Radosław Gąska - Radca Prawny



Zaproszeni goście :
p. Ewa Tomczyk - Z-ca Dyrektora Urzędu Statystycznego w Kielcach
p. Zdzisław Wojnarski - Dyrektor SSP Nr 1 
p. Magdalena Kania - Z-ca Kierownika M/G Ośrodka Pomocy Społecznej 
p. Luiza Bolechowska - Asystent rodziny w M/G Ośrodku Pomocy Społecznej 
p. Klaudia Swat - Inicjatywa Lokalna.pl sp. z o.o.

Przed przystąpieniem do obrad zebrani uczcili minutą ciszy zmarłego radnego Rady Miejskiej w Suchedniowie obecnej
kadencji Pana Henryka Łakomca. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
Stwierdzono obecność na posiedzeniu 13 radnych.
3. Powołanie sekretarza obrad (Pan Marcin Palac).
Na sekretarza obrad Przewodniczący RM powołał radnego Marcina Pałaca. 
4. Przyjęcie porządku obrad.
4.a. odczytanie projektu porządku obrad,
Przewodniczący RM odczytał projekt porządku obrad sesji. 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG wnioskował o dokonanie korekty technicznej w
tytule projektu uchwały w sprawie przystąpienia do realizacji Strategii Rozwiązywania
Problemów Społecznych w Gminie Suchedniów na lata 2021 - 2028 na zapis "projekt
uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów
Społecznych w Gminie Suchedniów na lata 2021 - 2028", taką samą nazwę
miałby pkt. 11 projektu porządku obrad. 

4.b. głosowanie w sprawie zmiany w tytule projektu uchwały przystąpienia do realizacji
Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie Suchedniów na lata 2021-
2028.
Wniosek Burmistrza MiG został poddany pod głosowanie. 

głosowanie głosowanie w sprawie zmiany w tytule projektu uchwały przystąpienia do realizacji Strategii
Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie Suchedniów na lata 2021-2028.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 20 maja 2021 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 100 % uprawnionych 14 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 92.86 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 7.14 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA



8 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

9 Pająk Arkadiusz ZA

10 Pałac Marcin ZA

11 Salwa Anna ZA

12 Słoma Paweł ZA

13 Stępień Małgorzata ZA

14 Zegadło Eugeniusz ZA

4.c. głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad.
Następnie Przewodniczący RM poddał pod głosowanie cały porządek obrad z
uwzględnieniem zmiany dokonanej na wniosek Burmistrza MiG. 

głosowanie głosowanie w sprawie przyjęcia porządku obrad.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 20 maja 2021 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 100 % uprawnionych 14 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 92.86 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 7.14 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

9 Pająk Arkadiusz ZA

10 Pałac Marcin ZA

11 Salwa Anna ZA

12 Słoma Paweł ZA

13 Stępień Małgorzata ZA

14 Zegadło Eugeniusz ZA

5. Przyjęcie protokołów z XXVIII i XXIX Sesji Rady Miejskiej.
głosowanie Przyjęcie protokołów z XXVIII i XXIX Sesji Rady Miejskiej.

jednostka Rada Miejska w Suchedniowie

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto



data 20 maja 2021 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 100 % pula głosów 14 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 92.86 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 7.14 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Obara Mirosław nieobecny

9 Pająk Arkadiusz ZA

10 Pałac Marcin ZA

11 Salwa Anna ZA

12 Słoma Paweł ZA

13 Stępień Małgorzata ZA

14 Zegadło Eugeniusz ZA

6. Wystąpienia zaproszonych gości - Z-ca Dyrektora Urzędu Statystycznego w Kielcach
- dot. spisu powszechnego.
Pani Ewa Tomczyk - Z-ca Dyrektora Urzędu Statystycznego w Kielcach w swoim
wystąpieniu przedstawiła główne założenia dotyczące spisu powszechnego
jednocześnie prezentując najważniejsze informacje dotyczące prowadzonego spisu
powszechnego. Zachęcała mieszkańców do spisania się. 

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG poinformował, że już spisał się przez internet i
zachęcał mieszkańców Gminy do udziału w spisie.  
7. Zgłoszenie wniosków i zapytań.
Pani Małgorzata Kuszewska - Wiceprzewodnicząca RM poinformowała, że w lipcu
br. odbędą się uroczystości upamiętniające rocznicę pacyfikacji wsi Michniów.
Uroczystości będą połączone z oficjalnym oddaniem do użytkowania Mauzoleum
Martyrologii Wsi Polskich. Zdaniem radnej tak szczególny moment powinien być
upamiętniony uroczystą sesją Rady Miejskiej podczas której, powinniśmy jako władze
Gminy Suchedniów podziękować wszystkim ludziom staraniem, których obiekt ten
mógł powstać i którzy przez lata kultywowali pamięć o tamtych wydarzeniach. 
Zwróciła się do Przewodniczącego RM, Burmistrza MiG i radnych o zorganizowanie
takiej uroczystej sesji. 

Pan Marcin Pałac - radny pytał na jakim etapie są prace przy budowie ronda u
zbiegu ulic, Zagórskiej, Kieleckiej, Mickiewicza? Czy termin oddania ronda do użytku
może być skrócony, pozwoliłoby to ułatwić ruch drogowy w mieście. 



Pan Wiesław Biskup - radny pytał:

czy władze miasta przewidują jakieś kroki w kierunku uruchomienia żłobka
gminnego dla dzieci, a także przedszkola gminnego? Czy skorzystają z
dofinansowania, czy jest taka możliwość i kiedy?  
czy na hali sportowej celem zmniejszenia kosztów jej działalności zostanie zostanie
zamontowana fotowoltaika?
odnosząc się do terenu po byłej szkole przy ul. Sportowej władze Powiatu
Skarżyskiego ogłosiły sprzedaż tego terenu. Chciałbym aby Pan Burmistrz
przedstawił mieszkańcom jakie poczyni kroki pozyskania tego terenu i co teraz się
z nim dzieje, jakie będzie jego zagospodarowanie? 
jakie Gmina przewiduje działania w celu zachęcenia inwestorów do budowania i
czy miasto będzie pozyskiwać tereny pod takie inwestycje? 
kiedy będzie budowa kanalizacji na ulicach Langiewicza, Mostki, Ostojów, Krzyżka?
czy Gmina przewiduje tereny inwestycyjne pod przemysł? 
kiedy zostanie przedstawiony plan zagospodarowania przestrzennego i do wglądu
mieszkańców? Czy mieszkańcy będą mogli zgłaszać do niego uwagi? Jakie będą
jeszcze tutaj możliwości dla mieszkańców w celu sprzedaży działek pod inwestycje
mieszkaniowe? 
czy Gmina przewiduje dofinansowanie do budowy przydomowych oczyszczalni
ścieków?

Pan Paweł Słoma - radny odnosząc się do informacji o rozstrzygniętym przetargu na
budowę ul. Jodłowej prosił o odpowiedź kiedy inwestycja ta zostanie zakończona.

Pan Arkadiusz Pająk - radny poinformował, że na przejeździe kolejowym od strony
ul. Langiewicza zrobiła się duża dziura w asfalcie w miejscu, w którym jest odpływ
wody. Zwrócił się do Burmistrza o zgłoszenie tego uszkodzenia do Powiatu, ponieważ
droga ta jest w zarządzie Starostwa Powiatowego. 

8. Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone wnioski i zapytania.
Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG :

poinformował, że wspólnie z Przewodniczącym RM pochylą się nad propozycją
zorganizowania uroczystej sesji Rady Miejskiej dotyczącą obchodów pacyfikacji wsi
Michniów celem upamiętnienia tego ważnego wydarzenia;
w temacie budowy ronda poinformował, że termin oddania tej inwestycji nie jest
zagrożony. Wykonawca prowadzi również prace na ul. Powstańców i jemu też
zależy na tym żeby prace na rondzie zostały jak najszybciej ukończone. Pozwoli to
na przejście z pracami na ostatni odcinek modernizacji ul. Powstańców. Odnosząc
się do pytań dlaczego w tym samym czasie zaplanowano realizację dwóch tak
ważnych inwestycji wyjaśnił, że prace na ul. Powstańców trwają od roku 2019.
Realizacja zadania zaplanowana została na 3 etapy (na 3 lata), aby były jak
najmniejsze utrudnienia dla mieszkańców. W trakcie realizacji tej inwestycji
pojawiła się niespodziewana możliwość przebudowy skrzyżowania(ronda).
Uzyskaliśmy informacje od Marszałka Województwa, że w budżecie województwa
znalazły się środki na realizację tego zadania (50%). Grzechem zaniedbania byłoby
odmówić przez Gminę przyjęcia tych środków. Drugie 50 % wartości zadania
wyniesie dotacja z Funduszu Dróg Samorządowych. Realizacja inwestycji odbędzie
się bez udziału środków z Gminy;
poinformował, ze na pytania radnego Wiesława Biskupa odpowie w formie
pisemnej ze względu na złożoność tematów i problematykę wątków i zagadnień;
w temacie ul. Jodłowej poinformował, że prace na tej ulicy rozpoczną się po
zakończeniu prac na rondzie. Zakończenie inwestycji przewidziane jest w tym roku;
w temacie uszkodzenia nawierzchni obok przejazdu kolejowego poinformował, ze
sprawa zostanie zgłoszona do zarządcy drogi. 



Kończąc wypowiedź Burmistrz przedstawił zasady i warunki funkcjonowania Urzędu
Miasta i Gminy w okresie pandemii. Urząd jest dostępny dla mieszkańców przy
zachowaniu określonych środków ostrożności przez interesantów i pracowników. 
9. Informacja Burmistrza MiG z działalności pomiędzy sesjami Rady Miejskiej.
Informację z działalności międzysesyjnej Burmistrza oraz Urzędu Miasta i
Gminy Suchedniów za okres od 26 marca 2021 r. do 19 maja 2021 r.
pomiędzy XXX a XXXI Sesją Rady Miejskiej w Suchedniowie przedstawił Pan
Cezary Błach - Burmistrz MiG (Informacja w załączeniu do protokołu). 

Pani Ewa Kaniewska - Sekretarz Gminy przedstawiła informację w sprawie
wyborów uzupełniających do Rady Miejskiej w Suchedniowie oraz zaprezentowała
kalendarz wyborczy dotyczący wyborów. Poinformowała, że zgłosił się jeden kandydat
Pani Agnieszka Włodarczyk Mazurek. 
10. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Suchedniów z
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020”.
10.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MIG lub osobę upoważnioną,
Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Suchedniów z
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3
ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020”
przedstawiła Pani Magdalena Przyjemska - Inspektor Wydziału Rozwoju i
Strategii (Sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 
10.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki,
Pozytywną opinię Komisji o Sprawozdaniu przedstawił Pan Paweł Słoma -
Przewodniczący Komisji. 
10.c. dyskusja,
Dyskusji nie odnotowano. 
10.d. głosowanie w sprawie Sprawozdania z realizacji „Programu współpracy Gminy
Suchedniów z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3
ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020”.
Sprawozdanie został przyjęte przez Radę Miejską. 

głosowanie głosowanie w sprawie Sprawozdania z realizacji „Programu współpracy Gminy Suchedniów z
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności
pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2020”.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 20 maja 2021 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 100 % uprawnionych 14 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 92.86 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 7.14 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław ZA



4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

9 Pająk Arkadiusz ZA

10 Pałac Marcin ZA

11 Salwa Anna ZA

12 Słoma Paweł ZA

13 Stępień Małgorzata ZA

14 Zegadło Eugeniusz ZA

11. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów
Społecznych w Gminie Suchedniów na lata 2021-2028.
11.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych
w Gminie Suchedniów na lata 2021-2028 przedstawiła Pani Klaudia Swat - przedstawiciel
Inicjatywa Lokalna.pl sp. z o.o., która to we współpracy z M/G Ośrodkiem Pomocy Społecznej opracowała dokument
(projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 

11.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki,
Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Paweł Słoma -
Przewodniczący Komisji.

11.c. dyskusja,
Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG przedstawił swój komentarz i wnioski, które
wyciągnął podczas powstawania Strategii. W konsultacjach uczestniczyło bardzo
niewielu mieszkańców, nie było zainteresowania z ich strony do wzięcia udziału w
spotkaniach i dyskusji. Wskazywał na potrzebę zwiększenia polityki informacyjnej
skierowanej do mieszkańców mówiącej o pozyskiwaniu środków zewnętrznych przez
Gminę do realizacji różnych projektów i inwestycji. Problemem jest zapewnienie wkładu
własnego do inwestycji. Martwi przewidywany w roku przyszłym spadek wpływów
Gminy związany ze zmianą prawa podatkowego, które ograniczy dochody Gminy. Jak
rozłożyć ciężar polityki inwestycyjnej Gminy przy starzejącym się społeczeństwie i małą
dzietnością. W jakie obszary lokować środki finansowe, w jakie inwestycje?
11.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów
Społecznych w Gminie Suchedniów na lata 2021-2028.
Uchwała Nr 209/XXXI/2021 w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania
Problemów Społecznych w Gminie Suchedniów na lata 2021-2028 stanowi
załącznik do niniejszego protokołu. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w
Gminie Suchedniów na lata 2021-2028.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 20 maja 2021 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 100 % uprawnionych 14 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 92.86 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 7.14 %



Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

9 Pająk Arkadiusz ZA

10 Pałac Marcin ZA

11 Salwa Anna ZA

12 Słoma Paweł ZA

13 Stępień Małgorzata ZA

14 Zegadło Eugeniusz ZA

12. Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku
mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego.
12.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,
Projekt uchwały w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku
mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego
przedstawiła Pani Magdalena Kania - Z-ca Kierownika M/G Ośrodka Pomocy
Społecznej (projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 
12.b. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki,
Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Paweł Słoma -
Przewodniczący Komisji.

12.c. dyskusja,
Dyskusji nie odnotowano. 
12.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie
dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego.
Uchwała Nr 210/XXXI/2021 w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie
dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa
domowego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Po przeprowadzonym głosowaniu Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 10 minut
przerwy w obradach. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku
mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 20 maja 2021 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent



ZA 13 100 % uprawnionych 14 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 92.86 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 7.14 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

9 Pająk Arkadiusz ZA

10 Pałac Marcin ZA

11 Salwa Anna ZA

12 Słoma Paweł ZA

13 Stępień Małgorzata ZA

14 Zegadło Eugeniusz ZA

13. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminów korzystania z gminnych
obiektów sportowych przy Samorządowej Szkole Podstawowej Nr 1 im. Emilii Peck w
Suchedniowie.
Po wznowieniu obrad przystąpiono do realizacji pkt.13 porządku obrad. 
13.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Regulaminów korzystania z gminnych
obiektów sportowych przy Samorządowej Szkole Podstawowej Nr 1 im. Emilii
Peck  w Suchedniowie przedstawił Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG (projekt
uchwały w załączeniu do protokołu). 
13.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów,
Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak -
Przewodnicząca Komisji pod warunkiem uwzględnienia wniosków Komisji
dotyczących zmiany zapisu pkt. 7 i pkt. 22 Regulaminu korzystania z sali
gimnastycznej. Komisja wnosi o nadanie brzmienia pkt. 22 "Osobom korzystającym z
sali udostępniane są szatnie wraz z toaletami. Korzystanie z pryszniców odbywa się po
uzgodnieniu z Dyrektorem szkoły". 
Pkt.7 otrzyma brzmienie "Przez cały rok szkolny można użyczać salę gimnastyczną od
poniedziałku do piątku w godzinach od 16:00 do 19:00.W czasie ferii i wakacji w
godzinach od 10:00 do 19:00, od poniedziałku do piątku. Z użyczenia wyjęte są dni
świąteczne".
Za projektem uchwały z uwzględnieniem wniosku Komisji głosowało jednogłośnie 6
radnych.
13.c. opinia Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Sportu i Turystyki,
Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedłożonym przez Burmistrza MiG
przedstawił Pan Paweł Słoma - Przewodniczący Komisji.

13.d. dyskusja,
Dyskusji nie odnotowano. 



13.e. głosowanie nad wnioskami Komisji Budżetu i Finansów,
Wnioski Komisji Budżetu i Finansów w sprawie zmian w Regulaminie zostały przyjęte
przez Radę Miejską. 

głosowanie głosowanie nad wnioskami Komisji Budżetu i Finansów,

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 20 maja 2021 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 92.31 % uprawnionych 14 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 92.86 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7.69 % nieoddanych głosów 1 7.14 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

9 Pająk Arkadiusz ZA

10 Pałac Marcin WSTRZYMAŁ SIĘ

11 Salwa Anna ZA

12 Słoma Paweł ZA

13 Stępień Małgorzata ZA

14 Zegadło Eugeniusz ZA

13.f. głosowanie nad uchwałą w sprawie uchwalenia Regulaminów korzystania z
gminnych obiektów sportowych przy Samorządowej Szkole Podstawowej Nr 1 im. Emilii
Peck w Suchedniowie.
Uchwała Nr 211/XXXI/2021 w sprawie uchwalenia Regulaminów korzystania z
gminnych obiektów sportowych przy Samorządowej Szkole Podstawowej Nr 1
im. Emilii Peck  w Suchedniowie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie uchwalenia Regulaminów korzystania z gminnych obiektów
sportowych przy Samorządowej Szkole Podstawowej Nr 1 im. Emilii Peck w Suchedniowie.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 20 maja 2021 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent



ZA 13 100 % uprawnionych 14 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 92.86 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 7.14 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

9 Pająk Arkadiusz ZA

10 Pałac Marcin ZA

11 Salwa Anna ZA

12 Słoma Paweł ZA

13 Stępień Małgorzata ZA

14 Zegadło Eugeniusz ZA

14. Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Suchedniów na lata 2021-2038.
14.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,
Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Suchedniów na lata 2021-2038 przedstawiła Pani Urszula Nowak - Skarbnik
Gminy (projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 
14.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów,
Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak -
Przewodnicząca Komisji. 
14.c. dyskusja,
Dyskusji nie odnotowano.
14.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Suchedniów na lata 2021-2038.
Uchwała Nr 212/XXXI/2021w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Suchedniów na lata 2021-2038 stanowi załącznik do
niniejszego protokołu. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Suchedniów na
lata 2021-2038.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 20 maja 2021 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent



ZA 12 92.31 % uprawnionych 14 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 92.86 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7.69 % nieoddanych głosów 1 7.14 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław WSTRZYMAŁ SIĘ

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

9 Pająk Arkadiusz ZA

10 Pałac Marcin ZA

11 Salwa Anna ZA

12 Słoma Paweł ZA

13 Stępień Małgorzata ZA

14 Zegadło Eugeniusz ZA

15. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2021.
15.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,
Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2021
przedstawiła Pani Urszula Nowak - Skarbnik Gminy (projekt uchwały w załączeniu
do protokołu). 
15.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów,
Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak -
Przewodnicząca Komisji. 
15.c. dyskusja,
Dyskusji nie odnotowano. 
15.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok
2021.
Uchwała Nr 213/XXXI/2021 w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów
na rok 2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zmian w budżecie Gminy Suchedniów na rok 2021.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 20 maja 2021 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 12 92.31 % uprawnionych 14 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 92.86 %



WSTRZYMAŁO SIĘ 1 7.69 % nieoddanych głosów 1 7.14 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław WSTRZYMAŁ SIĘ

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

9 Pająk Arkadiusz ZA

10 Pałac Marcin ZA

11 Salwa Anna ZA

12 Słoma Paweł ZA

13 Stępień Małgorzata ZA

14 Zegadło Eugeniusz ZA

16. Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego.
16.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,
Projekt uchwały w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego
przedstawił Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG (projekt uchwały w załączeniu do
protokołu).
16.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego,
Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Marcin Pałac - Z-ca
Przewodniczącego Komisji.
16.c. opinia Komisji Budżetu i Finansów,
Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak -
Przewodnicząca Komisji. 
16.d. dyskusja,
Dyskusji nie odnotowano.
16.e. głosowanie nad uchwałą w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego.
Uchwała Nr 214/XXXI/2021 w sprawie zawarcia porozumienia
międzygminnego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 20 maja 2021 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 100 % uprawnionych 14 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 92.86 %



WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 7.14 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

9 Pająk Arkadiusz ZA

10 Pałac Marcin ZA

11 Salwa Anna ZA

12 Słoma Paweł ZA

13 Stępień Małgorzata ZA

14 Zegadło Eugeniusz ZA

17. Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez
właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.
17.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,
Projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za
uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie
odpadami komunalnymi przedstawił Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza
(projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 
17.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego,
Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Marcin Pałac - Z-ca
Przewodniczącego Komisji. 
17.c. dyskusja,
Pan Marcin Pałac - Z-ca Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego...
pytał od jakiej firmy można wynająć kontener na odpady. Czy od PSZOK czy od innej
firmy. 

Pan Dariusz Miernik- Z-ca Burmistrza poinformował, ze można wynająć kontener w
PSZOK jak również od innej firmy, która posiada zezwolenie Burmistrza na
gospodarowanie odpadami na terenie Gminy Suchedniów. 

17.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu
świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli
nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez
właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi.
Uchwała Nr 215/XXXI/2021 w sprawie określenia szczegółowego sposobu i
zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od
właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów w zamian za
uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie



odpadami komunalnymi stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług

w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania
tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie
odpadami komunalnymi.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 20 maja 2021 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 100 % uprawnionych 14 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 92.86 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 7.14 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

9 Pająk Arkadiusz ZA

10 Pałac Marcin ZA

11 Salwa Anna ZA

12 Słoma Paweł ZA

13 Stępień Małgorzata ZA

14 Zegadło Eugeniusz ZA

18. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Skarżyskiemu
na pokrycie części wydatków związanych z realizacją zadania pn.: „Budowa chodnika w
ciągu drogi powiatowej nr 0578T w msc. Mostki gmina Suchedniów”.
18.a. prezentacja teamatu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,
Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Skarżyskiemu na pokrycie części wydatków związanych z realizacją zadania
pn.: „Budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej nr 0578T w msc. Mostki
gmina Suchedniów” przedstawił Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG (projekt
uchwały w załączeniu do protokołu). 
18.b. opinia Komisji Budżetu i Finansów,
Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawiła Pani Lidia Frątczak -
Przewodnicząca Komisji. 
18.c. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego,
Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Marcin Pałac - Z-ca
Przewodniczącego Komisji. 



18.d. dyskusja,
Dyskusji nie odnotowano. 
18.e. głosowanie nad uchwałą w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi
Skarżyskiemu na pokrycie części wydatków związanych z realizacją zadania pn.:
„Budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej nr 0578T w msc. Mostki gmina
Suchedniów”.
Uchwała Nr 216/XXXI/2021 w sprawie udzielenia pomocy finansowej
Powiatowi Skarżyskiemu na pokrycie części wydatków związanych z
realizacją zadania pn.: „Budowa chodnika w ciągu drogi powiatowej nr 0578T
w msc. Mostki gmina Suchedniów” stanowi załącznik do niniejszego
protokołu. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Skarżyskiemu na
pokrycie części wydatków związanych z realizacją zadania pn.: „Budowa chodnika w ciągu drogi
powiatowej nr 0578T w msc. Mostki gmina Suchedniów”.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 20 maja 2021 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 100 % uprawnionych 14 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 92.86 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 7.14 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

9 Pająk Arkadiusz ZA

10 Pałac Marcin ZA

11 Salwa Anna ZA

12 Słoma Paweł ZA

13 Stępień Małgorzata ZA

14 Zegadło Eugeniusz ZA

19. Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia gruntu położonego w Suchedniowie
przy ul. Bugaj 34.
19.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upowaznioną,
Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia gruntu położonego w
Suchedniowie przy ul. Bugaj 34 przedstawił Pan Dariusz Miernik - Z-ca
Burmistrza (projekt uchwały w załączeniu do protokołu).



19.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego,
Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Marcin Pałac - Z-ca
Przewodniczącego Komisji.
19.c. dyskusja,
Dyskusji nie odnotowano. 
19.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie wydzierżawienia gruntu położonego w
Suchedniowie przy ul. Bugaj 34.
Uchwała Nr 217/XXXI/2021 w sprawie wydzierżawienia gruntu położonego w
Suchedniowie przy ul. Bugaj 34 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie wydzierżawienia gruntu położonego w Suchedniowie przy ul.
Bugaj 34.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 20 maja 2021 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 100 % uprawnionych 14 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 92.86 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 7.14 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

9 Pająk Arkadiusz ZA

10 Pałac Marcin ZA

11 Salwa Anna ZA

12 Słoma Paweł ZA

13 Stępień Małgorzata ZA

14 Zegadło Eugeniusz ZA

20. Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia gruntu położonego w Suchedniowie
przy ul. Bugaj 36.
20.a. prezentacja teamtu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,
Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia gruntu położonego w
Suchedniowie przy ul. Bugaj 36 przedstawił Pan Dariusz Miernik - Z-ca
Burmistrza (projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 
20.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego,
Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Marcin Pałac - Z-ca



Przewodniczącego Komisji. 
20.c. dyskusja,
Dyskusji nie odnotowano. 
20.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie wydzierżawienia gruntu położonego w
Suchedniowie przy ul. Bugaj 36.
Uchwała Nr 218/XXXI/2021 w sprawie wydzierżawienia gruntu położonego w
Suchedniowie przy ul. Bugaj 36 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie wydzierżawienia gruntu położonego w Suchedniowie przy ul.
Bugaj 36.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 20 maja 2021 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 100 % uprawnionych 14 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 92.86 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 7.14 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

9 Pająk Arkadiusz ZA

10 Pałac Marcin ZA

11 Salwa Anna ZA

12 Słoma Paweł ZA

13 Stępień Małgorzata ZA

14 Zegadło Eugeniusz ZA

21. Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia gruntu położonego w Suchedniowie
przy ul. Dawidowicza. (dotyczy działki nr 6553/26)
21.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,
Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia gruntu położonego w
Suchedniowie przy ul. Dawidowicza (dotyczy działki nr 6553/26) przedstawił Pan
Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza (projekt uchwały w załączeniu do protokołu). 
21.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego,
Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Marcin Pałac - Z-ca
Przewodniczącego Komisji. 



21.c. dyskusja,
Dyskusji nie odnotowano. 
21.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie wydzierżawienia gruntu położonego w
Suchedniowie przy ul. Dawidowicza. (dotyczy działki nr 6553/26)
Uchwała Nr 219/XXXI/2021 w sprawie wydzierżawienia gruntu położonego w
Suchedniowie przy ul. Dawidowicza (dotyczy działki nr 6553/26) stanowi
załącznik do niniejszego protokołu. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie wydzierżawienia gruntu położonego w Suchedniowie przy ul.
Dawidowicza. (dotyczy działki nr 6553/26)

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 20 maja 2021 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 100 % uprawnionych 14 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 92.86 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 7.14 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

9 Pająk Arkadiusz ZA

10 Pałac Marcin ZA

11 Salwa Anna ZA

12 Słoma Paweł ZA

13 Stępień Małgorzata ZA

14 Zegadło Eugeniusz ZA

22. Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia gruntu położonego w Suchedniowie
przy ul. Dawidowicza. (dotyczy działki nr 6553/75)
22.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,
Projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia gruntu położonego w
Suchedniowie przy ul. Dawidowicza (dotyczy działki nr 6553/75) przedstawił Pan
Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza (projekt uchwały w załączeniu do protokołu).
22.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego,
Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Marcin Pałac - Z-ca
Przewodniczącego Komisji.
22.c. dyskusja,



Dyskusji nie odnotowano. 
22.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie wydzierżawienia gruntu położonego w
Suchedniowie przy ul. Dawidowicza. (dotyczy działki nr 6553/75)
Uchwała Nr 220/XXXI/2021 w sprawie wydzierżawienia gruntu położonego w
Suchedniowie przy ul. Dawidowicza (dotyczy działki nr 6553/75) stanowi
załącznik do niniejszego protokołu. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie wydzierżawienia gruntu położonego w Suchedniowie przy ul.
Dawidowicza. (dotyczy działki nr 6553/75)

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 20 maja 2021 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 100 % uprawnionych 14 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 92.86 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 7.14 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

9 Pająk Arkadiusz ZA

10 Pałac Marcin ZA

11 Salwa Anna ZA

12 Słoma Paweł ZA

13 Stępień Małgorzata ZA

14 Zegadło Eugeniusz ZA

23. Projekt uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Suchedniów.
23.a. prezentacja tematu przez Burmistrza MiG lub osobę upoważnioną,
Projekt uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Suchedniów
przedstawił Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza (projekt uchwały w załączeniu do
protokołu). 
23.b. opinia Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Ładu Publicznego,
Pozytywną opinię Komisji o projekcie uchwały przedstawił Pan Marcin Pałac - Z-ca
Przewodniczącego Komisji. 
23.c. dyskusja,
Dyskusji nie odnotowano. 



23.d. głosowanie nad uchwałą w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy
Suchedniów.
Uchwała Nr 221/XXXI/2021 w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy
Suchedniów stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

głosowanie głosowanie nad uchwałą w sprawie wykazu kąpielisk na terenie Gminy Suchedniów.

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto

data 20 maja 2021 r.

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła

Podsumowanie

status ilość procent status ilość procent

ZA 13 100 % uprawnionych 14 -

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 13 92.86 %

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 % nieoddanych głosów 1 7.14 %

Wyniki imienne

lp nazwisko imię głos

1 Adamiec Krzysztof ZA

2 Bator Monika ZA

3 Biskup Wiesław ZA

4 Frątczak Lidia ZA

5 Krogulec Waldemar ZA

6 Kuszewska Małgorzata ZA

7 Kutwin Tomasz ZA

8 Obara Mirosław BRAK GŁOSU

9 Pająk Arkadiusz ZA

10 Pałac Marcin ZA

11 Salwa Anna ZA

12 Słoma Paweł ZA

13 Stępień Małgorzata ZA

14 Zegadło Eugeniusz ZA

24. Sprawy różne.
Pan Waldemar Krogulec - radny zwrócił się do Burmistrza o przekazanie
podziękowań Dyrektorowi OSiR i pracownikom Ośrodka za dokonane prace remontowe
na stadionie Klubu Orlicz Suchedniów (remont chodnika miedzy trybunami a murawą). 

Pan Wiesław Biskup - radny :

w temacie przejazdu kolejowego pytał jak przebiega procedura planowanej
inwestycji modernizacji przejazdu kolejowego, czy złożone zostały wnioski w tym
temacie i czy Gmina opracowuje plany działań;
w związku z planowaną modernizacją drogi nr 751 pytał, czy Gmina planuje prace
remontowe ul. Józefów i Choroszewskiego, oraz wskazał na braki w asfalcie
pozostałe po poprzednim remoncie;
prosił o podanie podstawy prawnej dotyczącej odmowy mu prawa wglądu w
dokumenty dot. korespondencji pomiędzy PGE a Gminą.

Pan Arkadiusz Pająk - radny wnioskował o usunięcie gałęzi ze ściętych drzew na ul.



Langiewicza.

Pan Cezary Błach - Burmistrz MiG :

poinformował, że prace na stadionie Klubu Orlicz zostały wykonane bez
angażowania środków finansowych przez pracowników Ośrodka Sportu i Rekreacji,
przy udziale Przewodniczącego RM i wolontariuszy;
w temacie przejazdu kolejowego przypomniał, ze zostało parę lat temu podpisane
trójstronne porozumienie pomiędzy PKP PLK, Powiatem Skarżyskim i Gminą
Suchedniów. Na chwilę obecną trwają prace projektowe wykonywane na zlecenie
PKP PLK. Odbyły się dwa spotkania online, ostatnio Z-ca Burmistrza uczestniczył w
spotkaniu w PKP S.A. w Krakowie gdzie poruszane były kwestie związane z prawem
do dysponowania nieruchomościami. Na chwile obecną Gmina Suchedniów zleciła
prace projektowe na całą ul. Stokowiec, które obecnie trwają. Problemem nadal
pozostaje sprawa nieuregulowanych spraw prawnych po stronie PKP, gdzie PKP nie
jest w tym momencie właścicielem gruntu;
w temacie drogi wojewódzkiej nr 751 Gmina posiada informacje, że Zarząd
Województwa Świętokrzyskiego wyraził zgodę na realizację inwestycji na terenie
Gminy Suchedniów. Poinformował, ze ul. Choroszewskiego (droga gminna) nie jest
w ciągu drogi wojewódzkiej i nie jest objęta zadaniem inwestycyjnym przebudowy
drogi nr 751. Dodał, ze braki w asfalcie, na które wskazywał radny zostaną
uzupełnione;
odnosząc się do korespondencji PGE Zakład Energetyczny, poinformował, że firma
w swoim piśmie zawarła klauzulę, że pismo to stanowi tajemnicę przedsiębiorstwa.
Odnosząc się do odmowy wglądu radnego w pismo PGE powołał się na art. 24
ustawy o samorządzie gminnym;
poinformował, ze Gmina zwróci się do Powiatu o uprzątnięcie terenu po wycince
drzew przy ul. Langiewicza.

Pan Dariusz Miernik - Z-ca Burmistrza przybliżył temat dotychczasowych rozmów w
temacie przebudowy przejazdu kolejowego oraz rozmów podczas spotkania w PKP S.A.
w Krakowie. W spotkaniu uczestniczyli przedstawiciele Powiatu Skarżyskiego, Gminy
Suchedniów, Pani Maria Zuba - doradca Wojewody Świętokrzyskiego i przedstawiciele
PKP. Głównym tematem spotkania była działka (stan własności) na terenie miasta,
przez którą przebiega linia kolejowa. Na spotkaniu padła propozycja, że PKP prześle do
samorządów projekt porozumienia w sprawie planowanej inwestycji i określi jaką
pomoc oczekuje od samorządów. PKP ma opracować do końca 2021 roku projekt
przebiegu linii kolejowej i przejścia drogi powiatowej pod torami kolejowymi. Gmina
Suchedniów i Powiat Skarżyski zobowiązały się, że do końca 2021 roku opracowują
projekty dróg (Gmina od strony ul. Stokowiec a Powiat od strony cmentarza). Na chwilę
dzisiejszą opracowanie projektu po stronie PKP jest realizowane, Gmina Suchedniów na
swoją część też już zleciła prace, które są wykonywane (prace geologiczne, geodezyjne
związane z przygotowaniem map do celów projektowych). 
25. Zamknięcie obrad.
Po wyczerpaniu treści porządku obrad Przewodniczący RM zakończył obrady XXXI-ej
Sesji Rady Miejskiej.

    Protokołował                             Sekretarz obrad                                Przewodniczący
                                                                                                                 Rady Miejskiej

Mariusz Ślusarczyk                          Marcin Pałac                                   Krzysztof Adamiec
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